

香港佛教聯合會主辦佛教葉紀南紀念中學 BUDDHIST YIP KEI NAM MEMORIAL COLLEGE Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association 香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES TEL: 2495 3363 FAX:2433 9009 E-mail:ykn-mail@byknmc.edu.hk/

敬啟者:

# 四月份綜合通告

### 1. 更換夏季校服事宜

2024年4月8日(星期一)至4月13日(星期六)為更換夏季校服的過渡期,同學可按需要 穿著夏季或冬季校服回校。4月15日(星期一)正式換季,所有同學須穿著整齊夏季校服回校, 標準式樣請參照《學生手冊》第7頁至10頁。如 貴子女的夏季校服已不合身,家長可隨意到 任何一間校服公司或到校服供應商「豐昌順有限公司」的門市為子女購買新校服。

# 2. <u>中三級全港性系統評估(說話評估)</u>

2024年全港性系統評估之說話評估將於4月24日(星期三)上午進行,考評局會以隨機抽樣 方式選取中三級學生參與是項評估。凡被抽中之學生會當天上午接獲通知,並於校內參與是次 評估。

如因天氣惡劣,導致學校停課及該天的評估取消或改期進行,教育局將透過電台及電視台宣布 有關安排。如遇停課,是次考試會安排於後備日(4月26日(星期五))進行。是項評估活動 由考評局執行,所有學校的中三級學生均須參與,敬希各家長留意。

# 3. 派發中六模擬考試及期中試成績表

本校將於4月26日(五)派發中六模擬考試及期中試成績表,中一至中五級同學領取成績表後請 予家長細閱並簽署,然後於4月29日(一)交給班主任檢查;中六級同學則可回校向班主任領取 成績表及畢業證書等文件。家長如想了解 貴子女的學業情況,歡迎與班主任聯絡。

此致

貴家長

佛教葉紀南紀念中學 校長 家庭 謹啟

二零二四年三月二十八日

請家長利用電子通告系統回覆此通告。



教 葉紀南紀 合 主 辦 떈 YIP NAM JDDHIST KEI MEMORIAL COLLEGE Sponsored by The Hong Kong Buddhist Association 香港新界青衣長青邨 CHEUNG CHING ESTATE, TSING YI ISLAND, NEW TERRITORIES TEL: 2495 3363 FAX:2433 9009 E-mail:ykn-mail@byknmc.edu.hk WEB:http://www.byknmc.edu.hk/

March 28th, 2024

Dear Parents,

### **Comprehensive Notice For April**

### 1. Change of Summer School Uniforms

April 8th, 2024 (Monday) to April 13th (Saturday) is the transitional period for summer uniforms. Students can return to school wearing summer or winter uniforms as needed. The season officially changes on April 15th (Monday). All students must return to school in their summer uniforms. Please refer to pages 7 to 10 of the Student Handbook for standard styles. If your child's summer school uniform no longer fits, parents can go to any school uniform company or the store of the school uniform supplier Fung Cheong Shun Ltd. to purchase new school uniforms for their children.

2. Territory-wide System Assessment (Speaking Assessment) for Form 3

The speech assessment of the 2024 Territory-wide System Assessment will be conducted on the morning of April 24th (Wednesday). The HKEAA will randomly select Secondary 3 students to participate in this assessment. All selected students will be notified that morning and will participate in the assessment on campus.

If school is closed due to bad weather and the assessment on that day is canceled or rescheduled, the Education Bureau will announce the relevant arrangements through radio and television. In the event of class suspension, the exam will be held on a back-up day (Friday, April 26th). This assessment activity is carried out by the Hong Kong Examinations and Assessment Authority. All Form 3 students in all schools are required to participate. We hope that all parents will pay attention.

### 3. Distribution of Form 6 Mock Examination and Mid-Term Examination Score Sheets

Our school will distribute the Form 6 Mock Examination and Mid-Term Examination Score Sheets on April 26th (Friday). Students in Form 1 to Form 5 will be asked to read and sign the score sheets carefully after receiving them, and then submit them to their parents on April 29th (Monday). The class teacher will check; students in Form 6 can go back to school to collect their transcripts, graduation certificates and other documents from their class teacher. If parents would like to know about their children's academic status, please contact the class teacher.

Yours faithfully, <u>So Ka Leung</u> So Ka Leung Principal